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فیورنتینا برای یووه بازی نکرد؛ ناپولی در آستانه 
کسب سهمیه لیگ قهرمانان

ناپولی با شکس�ت ۲ بر صفر میزبان خود فیورنتینا، تنها یک گام تا کسب سهمیه 
لیگ قهرمانان اروپا فاصله دارد.

به گزارش ایرنا، تیم های فیورنتینا و ناپولی از ساعت ۱۵ دقیقه به وقت تهران در چارچوب 
هفته سی و هفتم رقابت های سری آ فوتبال ایتالیا به مصاف هم رفتند که در پایان شاگردان 
جنارو گتوزو به برتری ۲ بر صفر دست پیدا کردند. لورنزو اینسینیه در دقیقه ۵۶ پشت توپ 
قرار گرفت تا پنالتی تیمش را بزند. این پنالتی به وس��یله تراچیانو مهار ش��د اما در برگش��ت 
بازیک��ن کوتاه قامت ناپولی ماموریت نیمه تمامش را تمام کرد و »پارتنوپی« را پیش انداخت. 
در ادامه و در دقیقه ۶۷ ش��وت پیوتر زیلینس��کی از پش��ت محوطه جریمه پس از برخورد به 

ونوتی تغییر مسیر داد و گل دوم تیم میهمان وارد دروازه ویولا شد.
ناپولی با این پیروزی ۷۶ امتیازی شد و موقتا در رده سوم جدول رده بندی جای گرفت تا با 
یک برد در هفته آخر خیالش از بابت صعود به لیگ قهرمانان اروپا راحت شود. در سوی مقابل 
فیورنتینا که هفته قبل خیالش از بابت بقا راحت شد با این باخت در آخرین بازی خانگی این 

فصل خود با ۳۹ امتیاز در جایگاه سیزدهم ایستاد.
این برد باعث ش��د تا شانس یوونتوس برای کس��ب سهمیه لیگ قهرمانان اروپا کمتر شود. 
آث میلان در صورت پیروزی در یکی از ۲ بازی آخر خود س��همیه اش را مسجل خواهد کرد. 

ناپولی هم در دیدار پایانی با یک پیروزی، به چمپیونزلیگ راه پیدا می کند.

زیدان آخر فصل رئال مادرید را ترک می کند
سایت گل از جدایی سرمربی فرانسوی رئال مادرید در پایان فصل جاری خبر داد.

به گزارش ایرنا و به نقل از س��ایت گل، »زین الدین زیدان« هفته گذش��ته قبل از تس��اوی 
تیمش مقابل س��ویا، تصمیمش را برای فصل آینده فاش کرد. او پس از این بازی در رختکن 

رئال مادرید اعلام کرد که قصد دارد در پایان فصل جدا شود. 
این دومین باری اس��ت که زیدان می خواهد از سرمربیگری استعفا دهد چرا که او در سال 

۲۰۱۸ پس از سه قهرمانی متوالی در لیگ قهرمانان اروپا از سمت خود استعفا داده بود. 
گل قبلا هم گزارش داده بود که باشگاه رئال مادرید پس از حذف این تیم در لیگ قهرمانان 

اروپا قصد دارد تا در پایان فصل با زیدان قطع همکاری کند.
با این اخبار شایعاتی مبنی بر حضور زیدان در یوونتوس برای فصل آینده به گوش می رسد 

چرا که در تورین، وضعیت »آندره آ پیرلو« در هاله ای از ابهام قرار دارد.  
تیم فوتبال رئال مادرید باید روز یکش��نبه ۲۶ اردیبهشت و در چارچوب هفته سی و هفتم 
لالیگا به مصاف اتلتیکو بیلبائو رود. این تیم هم اکنون با ۷۸ امتیاز و دو امتیاز کمتر نسبت به 

اتلتیکو مادرید، در جایگاه دوم قرار دارد.  

راجرز: از قهرمانی خوشحالم چون مثل بقیه تیم ها 
پول خرج نمی کنیم

سرمربی تیم لسترسیتی از قهرمانی در جام حذفی انگلیس ابراز خوشحالی کرد و 
طعنه ای به تیم های پولدار لیگ جزیره زد.

به گزارش ایس��نا و به نقل از تلگراف، دو تیم لسترس��یتی و چلس��ی در فینال جام حذفی 
انگلیس با حضور محدود تماشاگران برابر هم به میدان رفتند که لسترسیتی با هدایت برندان 

راجرز توانست با یک گل حریف خود را شکست دهد و جام قهرمانی را به دست بیاورد.
برندان راجرز، س��رمربی لسترسیتی بعد از این قهرمانی گفت: برای دیدار نهایی جام حذفی 
ما خیلی خوب آماده شده بودیم. بازیکنان در طول فصل نشان داده اند که می توانند بجنگند، 
کیفیت دارند و تمایل زیادی به پیروزی دارند. ما در برابر فینالیست لیگ قهرمانان اروپا بازی 
کردیم. نمایش خیلی خوبی داشتیم و به همین خاطر خیلی خوشحالم  چون مثل بقیه تیم ها 

پول خرج نمی کنیم ولی با تمام توان برابر تیم های ثروتمند لیگ به میدان می رویم.
او در ادامه به تمجید از کسپر اشمایکل، دروازه بان تیمش پرداخت که نقش مهمی در این 

قهرمانی ایفا کرد.
سرمربی لستر اضافه کرد: خیلی خوشحال شدم وقتی روز اول دیدم اشمایکل در تیم است. 
او مثل پدرش پیتر اشمایکل دروازه بان بزرگ و قابلی است و خوشحالیم که او را در تیم داریم. 

عملکرد او در این دیدار نیز باورنکردنی بود و نقش مهمی در قهرمانی ما داشت.

اعزام دوومیدانی کاران ناشنوا به قهرمانی جهان لهستان
ریی�س انجم�ن دوومیدانی ناش�نوایان از برگزاری مس�ابقات قهرمانی جهان دوو 
میدانی ناش�نوایان در لهس�تان خب�ر داد و گفت: نفرات اعزامی پس از ش�رکت در 

قهرمانی کشور و دعوت به تیم ملی معرفی خواهند شد.
احمد صائبی در گفت و گو با ایسنا، اظهار کرد: مسابقات دوومیدانی قهرمانی جهان شهریور 
در لهس��تان برگزار می شود، به منظور شناسایی نفرات برتر جهت اعزام به این تورنمنت قرار 
اس��ت یک تیم از ناشنوایان در مسابقات قهرمان کش��وری دوومیدانی که ۱۷ خرداد در اراک 

برگزار می شود، شرکت کنند. 
وی افزود: دوومیدانی کاران برتر زن و مرد این مسابقات به تیم ملی دعوت خواهند شد.

صائب��ی تصریح کرد: رک��ورد دوومیدانی کاران دعوت ش��ده به تیم ملی ت��ا زمان اعزام به 
مسابقات قهرمانی جهان لهستان مورد بررسی و ارزیابی قرار خواهد گرفت و در نهایت بهترین 

ها شهریور به لهستان می روند.
وی در پایان افزود: در حال حاضر دو دوومیدانی کار مرد در ماده پرتاب و ۴ ورزش��کار )۳ 
مرد و یک زن( در استقامت به اردوی آمادگی دعوت شدند که این اردو تا ۱۵ خرداد در تهران 

و گرگان ادامه خواهد داشت.

معاون وزیر ورزش:

 بخاطر نوع پوشش نمی توانیم در مسابقات خارجی 
ژیمناستیک زنان شرکت کنیم

مهی�ن فرهادی زاد پ�س از عدم تایید لباس زنان ژیمناس�تیک ب�رای حضور در 
میادین برون مرزی گفت: در رشته هایی مثل شنا و ژیمناستیک به دلیل پوشش های 

استانداردشان در دنیا، امکان حضور دختران ما وجود ندارد.
مهین فرهادی زاد، معاون توس��عه زنان وزارت ورزش و جوانان در گفت وگو با ایس��نا به عدم 
تایید لباس ژیمناستیک برای حضور در میادین برون مرزی و محدود شدن فعالیت های زنان 
این رشته به مسابقات داخل کشور اشاره کرد و گفت: در رشته هایی مثل شنا و ژیمناستیک 
به دلیل پوش��ش های استانداردش��ان در دنیا،  امکان حضور دختران ما وجود ندارد اما این به 
معنی عدم فعالیت این رش��ته ها نیس��ت. دختران قهرمانی در ش��نا و ژیمناستیک داریم که 
زحمت می کشند و فدراس��یون برای آنکه تلاش های آنها از بین نرود، تدابیری را می اندیشد، 
مثل فدراس��یون شنا که دو سال پیش مسابقات بین المللی را برای زنان در تبریز تدارک دید 
یا اقدام وزارت ورزش در زمینه شرکت در مسابقات کشورهای اسلامی، بنابراین در رشته هایی 
که به دلیل شرایط پوشش امکان حضور در خارج از کشور را نداریم، می توانیم در داخل کشور 
با رعایت شرایط لازم و استانداردهای ورزشی مسابقه بین المللی برگزار کنیم و رقبای خارجی 

را در کنار دخترانمان داشته باشیم. 
او افزود: خانم اینچه درگاهی خیلی تلاش زیادی کرد و در  جلس��ات لباس های متعددی را 
آورد اما در ژیمناس��تیک مهارت ها، لباس، آرایش مو و آرایش ورزشکار نمره دارد. ورزشکاران 
ما که نمی خواهند زنگ تفریح بروند، بالاخره باید فضایی ایجاد شود که رقابت کنند و خودی 

نشان بدهند.
 فرهادی زاد ژیمناس��تیک را متفاوت  از رش��ته هایی چون بسکتبال دانست که در سال های 
اخی��ر موفق به کس��ب مجوز حضور در میادین بین المللی با حجاب اس��لامی ش��د و در این 
مورد گفت: در رش��ته های توپی و راکتی با توجه به پوش��ش مصوب فدراسیون های جهانی و 
لباس هایی که در داخل طراحی ش��د، امکان حضور باحجاب در میادین بدس��ت آمد و دیدید 
که بس��کتبال س��ه نفره زنان مدتی بعد از حضور در مس��ابقات، اوضاع خوبی در رویدادهای 
بین المللی پیدا کرد اما ژیمناستیک و شنا فرق می کند. به همین دلیل ضمن تشکر از تلاش 
خانم درگاهی، پیشنهاد می کنم برگزاری مسابقات بین المللی در داخل کشور برای زنان را در 

دستور کار خود قرار دهد. ما هم به عنوان وزارت ورزش وظیفه داریم، کمک کنیم. 
او در پاس��خ به این س��وال که آیا احتمال دارد در زمانی دیگ��ر و با طراحی متفاوتی مجوز 
حضور زنان در رویدادهای برون مرزی صادر ش��ود؟ گفت: همانطور که گفتم در ژیمناستیک 
حرکات بدن باید به خوبی دیده ش��ود تا داور امتیاز بدهد. می گویند ژیمناس��تیک برای همه، 
فعالیتی گروهی است اما در اصل موضوع تفاوتی ایجاد نمی کند و هر کسی که بتواند حرکات 
را زیبات��ر، اصولی تر و بر اس��اس مهارت ه��ا انجام بدهد، امتیاز می گی��رد، بنابراین در نمایش 

حرکات و مهارت های بهتر لباس ژیمناستیک تعیین کننده است.  

وزیر ورزش و جوانان با اش�اره به تعداد اماکن 
ورزشی کش�ور گفت: کل اماکن ورزشی متعلق 
ب�ه همه دس�تگاه های اجرای�ی از نزدیک به ۴۰ 
ه�زار مورد در ابتدای دول�ت یازدهم به بیش از 
۶۱ ه�زار مورد رس�یده و بی�ش از ۵۰ درصد به 

تعداد اماکن ورزشی افزوده شده است.
به گزارش ایس��نا، مس��عود س��لطانی فر در مراسم 
اختتامیه ط��رح کنترل وزن و چاق��ی دانش آموزان 
)ک��وچ( با بیان این که تلاش جدی مدیران دولت در 
س��طوح مختلف این بوده که با به��ره مندی از همه 
ابزارها و امکانات تلاش کنند تا کارنامه قابل قبولی در 
راستای خدمتگزاری به مردم به جا بگذارند گفت: زمانی 
که دولت یازدهم فعالیت های خود را در س��ال ۹۲ آغاز 
کرد بر اساس آمار مرکز آمار ایران تنها حدود ۱۷ درصد 
مردم در ورزش همگانی مشارکت داشتند اما امروز این 
رقم به ۵۱ درصد رس��یده است. وی افزود: چندماه قبل 
در حوزه ورزش همگانی رصد و پایشی در ابعاد محدودتر 
داش��تیم و به همین نتیجه رسیدیم که نشان می دهد 
مردم به اهمیت ورزش پی برده و به سلامت خود علاقه 
دارند. مسئولین هم در نهادهای اجرایی مختلف تلاش 
کردند تا زیرس��اخت های لازم را برای ورزش و تحرک 

بیشتر فراهم کنند.
وزی��ر ورزش و جوان��ان با اش��اره به تع��داد اماکن 
ورزشی کش��ور گفت: کل اماکن ورزش��ی متعلق به 
همه دس��تگاه های اجرایی از ح��دود نزدیک به ۴۰ 

هزار م��ورد در ابتدای دولت یازده��م به بیش از ۶۱ 
هزار مورد رسیده و بیش از ۵۰ درصد به تعداد اماکن 
ورزشی افزوده شده اس��ت. در وزارت ورزش بیش از 
۵۵۰۰ پ��روژه مختلف را تکمیل و ب��ه بهره بهرداری 
رس��اندیم که علاوه بر خانه های ورزش روس��تایی و 
زمین های چمن ورزشی مینی فوتبال است که برای 

ایجاد عدالت و استعدادیابی احداث کردیم.
س��لطانی فر ادامه داد: چهار سال قبل حدود ۳۱۱ 
زمین چمن ورزشی مینی فوتبال داشتیم که در یک 
حرکت ضربتی امروز به بیش از ۲۰۰۰ مورد رس��یده 

است و شمار آن هفت برابر شده است. این زمین ها به 
ش��دت مورد استقبال مردم قرار گرفته و در دورترین 
نقاط کش��ور در مناطق مرزی و روستایی و عشایری 
احداث شده است.همچنین در راستای ایجاد عدالت 
و گسترش بس��ترهایی که موجبات سلامت مردم را 
فراهم می کند بیش از ۵۰۰۰ خانه ورزش روس��تایی 
را راه اندازی کردیم. این تعداد پنج سال گذشته ۷۰۰ 

مرکز بود که اکنون به حدود ۶۰۰۰ رسیده است.
وی به راه اندازی المپیاد روس��تاییان نیز اشاره کرد 
و گفت: در اولین دوره ۷۰۰ هزار ورزش��کار روستایی 

در ش��ش رشته در سطح اس��تان، منطقه و کشور با 
یکدیگر رقابت کردند و بعد از عادی ش��دن وضعیت 
کرون��ا تلاش داریم دومی��ن دوره را هم برگزار کنیم. 
همچنین المپیاد اس��تعدادهای برتر در سطح دانش 
آموزان و در مقطع س��نی ۱۲ تا ۱۵ سال در دو دوره 
برگزار شده که با استقبال گسترده دانش آموزان روبه 
رو شد و صدها هزار دانش آموز در آن شرکت کردند. 
با هماهنگ��ی خوبی که با وزارت آم��وزش و پرورش 
داری��م در آینده المپیادها را گس��ترده تر و فراگیر تر 
برگزار خواهیم کرد. وزیر ورزش و جوانان با تاکید بر 
اینکه بنیان و اس��اس توسعه در همه کشورها زمانی 
تحقق می یابد و ش��کل می گیرد که بتوانیم توسعه 
را در تعلیم و تربیت و فرهنگ کشور گسترش دهیم 
گفت: ریش��ه و بنیان توسعه در کش��ورها زمانی رخ 
داده ک��ه توس��عه در تعلیم و تربیت و منابع انس��انی 
انجام شده و ما خودمان را ملزم می دانیم که به علت 
ض��رورت ها و نیازی که وج��ود دارد از همه ظرفیت 
ها برای بخش تعلیم و تربیت و توس��عه منابع انسانی 
استفاده کنیم. س��لطانی فر افزود: امضای تفاهم نامه 
همکاری مشترک با وزارت آموزش و پرورش و وزارت 
بهداش��ت در این مراسم، نقطه عطفی در تاریخ رشد 
و گس��ترش ورزش همگانی و به تبع آن اس��تفاده از 
اس��تعدادها و خلاقیت ها در بخ��ش ورزش قهرمانی 
اس��ت و در نهایت سلامت، نشاط و شادابی جامعه را 

رقم خواهد زد.

پیشکسوت آبی پوش�ان با انتقاد از عملکرد 
خط هافبک این تیم در دیدار با پرس�پولیس 
گفت: هافبک های اس�تقلال در شهرآورد ۹۵ 
شاداب نبوده و نتوانس�تند مهاجمان را برای 

گلزنی حمایت کنند.
»ش��اهین بیانی« در گفت وگو با خبرنگار ورزشی 
ایرنا با اشاره به شکست یک بر صفر استقلال مقابل 
پرسپولیس در شهرآورد ۹۵ اظهار داشت: استقلال 
همچنان در خط دفاع مشکلات زیادی دارد و باید 
فرهاد مجیدی بازیکنی با تجربه را در این پست به 
خدمت بگیرد تا شرایط این قدر به ضرر آبی پوشان 
رقم نخ��ورد. این اتفاق برای فص��ل آینده باید رخ 

دهد.
وی افزود: اس��تقلال در لیگ قهرمانان آسیا تیم 
بسیار خوبی بود و با شایستگی توانست عنوان اول 
گروه خود را به دس��ت آورد اما در چند هفته اخیر 

با افت روبرو شده است.
پیشکسوت استقلال خاطرنش��ان کرد: بازیکنان 
خ��ط دفاع��ی اس��تقلال می توانس��تند در هنگام 
دریاف��ت گل خ��ورده عملک��رد بهت��ری را به اجرا 
بگذارند. ش��هریار مغانلو نباید به راحتی در پش��ت 
محوطه هجده قدم ش��وت می زد و عیسی آل کثیر 

آزادانه گلزنی می کرد.
تصری��ح کرد: خ��ط هافبک اس��تقلال در دیدار 
ش��هرآورد شادابی گذشته را نداش��ت و این نفرات 
نتوانس��تند مهاجمان را در امر گلزنی یاری کنند و 

در بازی س��ازی ناموفق بودند. وی افزود: استقلال با 
ناداوری در شهرآورد روبرو شد و داور در دقیقه سوم 
خطای وحید امیری روی مهدی قائدی را ندید. اگر 
این پنالتی به سود آبی پوشان گرفته می شد جریان 

مسابقه تغییر می کرد.
بازیکن اس��بق اس��تقلال در پایان گف��ت: برای 
من جای پرس��ش اس��ت که چرا اس��تقلال در هر 
ش��هرآوردی با اش��تباهات داوران روبرو می شود و 

کسی نیست از این اتفاقات جلوگیری کند.
هفت��ه  چارچ��وب  در  و  گذش��ته  جمع��ه  روز 
بیست وس��وم لیگ برتر فوتبال باش��گاه های کشور 
تیم های پرسپولیس و استقلال رو در روی یکدیگر 
قرار گرفتن��د و در نهایت سرخپوش��ان با تک گل 
عیس��ی آل کثیر برابر رقیب سنتی خود به پیروزی 
رس��یدند تا با ۴۵ امتیاز و به دلیل تفاضل گل بهتر 
صدرنشین شوند. اما این شکست استقلالی ها را از 

رده سوم به رده پنجم جدول برد.

ش�هرآورد ۹۵ ک�ه ب�ا برت�ری ی�ک ب�ر صفر 
پرسپولیس به پایان رسید اتفاقات مهمی در دل 
خود داشت. درگیری و حاشیه های پس از پایان 
بازی که صحنه های زش�تی را ب�ه وجود آورد و 
باید مورد کالبدشناسی قرار گیرد تا دیگر شاهد 

این پرخاش گری ها نباشیم.
به گزارش ایرنا؛ با توجه به خش��ونت صورت گرفته  
به صورت درگیری فیزیکی در بین بازیکنان فوتبال به 
عنوان الگوهای جوانان کشورمان در مسابقات اخیر از 
جمله شهرآورد و توجه عزیزی خادم به عنوان رییس 
فدراسیون که به نظر می رسد با چیدمان افراد شایسته 
و لایق در فدراس��یون شایس��ته محوری را در اولویت 
خ��ود قرارداده و ب��ا درایت تمام  به مس��اله درگیری 
واکنش جدی نش��ان داده است جا دارد تا تحلیل بجا 
و روانش��ناختی این مساله نیز به سرعت صورت گیرد 

و عارضه یابی شود.
اولین س��وال بایس��تی این باش��د که قب��ل از بروز 
درگیری و یا حتی بازی چه عواملی اس��ترس زا بوده 

که بازیکنان را تحت فشار قرار داده است. از  محیط پر 
سرو صدا و سوت های بیجا اگر هم بگذریم که بی تاثیر 
نیستند و باید ورزشگاه حتما قبل از بازی فضای بدون 
تنش را فراهم کرده باشد بحث مهارت تنظیم هیجان 
در رقابت های ورزش های تیمی بایس��تی مورد توجه 
ویژه قرار گیرد و یا حت��ی میزان تاب آوری بازیکنان 
در ش��رایط سخت محیطی. متاسفانه در بیشتر تیم ها 
بر تکنیک تکیه داده می شود و این در حالی است که 
بازیکنان، مهارت ارتباطی درس��ت با رقیب یا مهارت 
مواجهه با تنش را هنوز آموزش ندیده اند و تاب آوری 
پایین��ی دارن��د واقعا چند درص��د از بازیکنان مهارت 

تنظیم هیجان و یا کنترل خشم را آموزش دیده اند؟
مربیان چقدر به این مس��ائل واقف هستند؟ اصولی 
اس��ت که  روانشناس��ان ورزش��ی کنار تیم و یا حتی 
قب��ل بازی حضور داش��ته باش��ند. بایس��تی آمادگی 
روان��ی بازیکنان توس��ط مربی آش��نا ب��ا این مباحث 
و یا روانش��ناس بررس��ی شود ولی متاس��فانه شاهد 
هس��تیم در پرورش بازیکن و یا حتی مربی به عوامل 
روانش��ناختی  کمتر پرداخته می ش��ود و عدم مهارت 
آم��وزی بازیکن��ان چنین فاجعه رفت��اری را به وجود 
می آورد که آثار آن را در افزایش  رفتار خش��ونت آمیز 
جوانان که از طریق رس��انه ش��اهد درگیری و تخلیه 
هیجانی الگوهای ورزش��ی خود بوده اند، خواهیم دید 
که مس��اله مهم در آسیب شناسی اس��ت. امید بر این 
است که دپارتمان آموزش فدراسیون که خوشبختانه 
به دس��ت فردی علمی و فوتبالی سپرده شده است بر 

آموزش با محوریت مهارت محوری بپردازد.

بیانی: خط هافبک استقلال در شهرآورد شاداب نبود خشونت در فوتبال؛ عدم آموزش کنترل خشم بازیکنان

رئیس کمیته ملی المپیک با اشاره به کارکرد ورزشی وزارت 
آم�وزش و پرورش گفت: توس�عه ورزش قهرمانی و همگانی از 
آم�وزش و پرورش آغاز می ش�ود و نقطه اس�تعدادیابی برای 
ورزش قهرمان�ی و نقطه آغاز ب�رای ورزش همگانی و آموزش 

تخصصی در همه حوزه های ورزش است.
به گزارش ایس��نا، س��ید رضا صالحی امیری در مراس��م اختتامیه 
ط��رح کنترل وزن و چاقی دان��ش آموزان)کوچ(، با بیان اینکه قبل از 
هرچیزی باید انصاف داشته باشیم، ضمن اینکه چالش ها و مشکلات 
را انکار نمی کنیم ولی باور داریم که دولت در شرایط سخت تحریم، 
ت��ورم، گرانی، بیکاری و کرونا تلاش های اساس��ی انجام داده اس��ت، 
گفت: وزارت آموزش و پرورش در مس��یر تحقق توسعه قرار گرفته و 
اج��رای طرح کوچ و موفقیت آموزش و پرورش در حوزه تربیت بدنی 

و سلامت نشان از کارآمدی ساختار دارد.
وی اف��زود: مدیری��ت و مهار کرون��ا با همه چالش ها و مش��کلات 
خارجی و داخلی و طرح ملی واکسیناس��یون از دس��تاوردهای دولت 
است. ورزش ایران نیز با محوریت وزارت ورزش، کمیته ملی المپیک، 
پارالمپیک، فدراس��یون ها و اس��تان ها در مسیر جهش و تحول قرار 
گرفته و در س��ال ۱۴00 قهرمانان ما در عرصه های بین المللی کام 

مردم را شیرین خواهند کرد.
رئی��س کمیته ملی المپیک با اش��اره به اینک��ه گرچه تحریم های 
ظالمانه س��رعت تحولات را کند کرد، اما قطار توس��عه در مسیرخود 
به س��مت مقصد در حال حرکت اس��ت گفت: از این منظر آموزش و 

پرورش در نظام اجتماعی، سیاسی و فرهنگی ایران به مثابه یک نهاد، 
کارکرد فراتر از یک وزارتخانه را دارد. وزارتخانه ها مس��ئولیت یک یا 
چن��د ماموریت خاص را دارند، اما آموزش و پرورش مس��ئولیت تمام 

نهادهای موجود در سطح ملی را دارد.
وی افزود: این نهاد هم کارکرد آموزش��ی دارد و هم کارکرد انسانی 
و تربیت انس��ان هایی در تراز تم��دن ایران زمین را برعهده دارد. این 
نهاد کارکرد اجتماع��ی دارد و تربیت فرزندان با اهداف متعالی یعنی 
سازگاری اجتماعی، کار جمعی، گفت وگو، انسجام اجتماعی، همدلی 
و همنوایی، زیس��ت مس��المت آمیز و تحمل و م��دارا از کارکردهای 
اجتماع��ی اس��ت. همچنین فهم و ق��درت تجزیه و تحلیل مس��ائل 
سیاسی، تمرین فعالیت سیاسی، گفت وگوی سیاسی، مدارای سیاسی 

از کارکردهای آموزش و پرورش در عرصه سیاسی است.
صالح��ی امیری با بیان اینک��ه آموزش و پرورش کارکرد ورزش��ی 
ه��م دارد اظهار کرد: توس��عه ورزش قهرمان��ی و همگانی از آموزش 
و پرورش آغاز می ش��ود. نقطه اس��تعدادیابی برای ورزش قهرمانی  و 
نقطه آغاز برای ورزش همگانی و آموزش تخصصی در همه حوزه های 
ورزش اس��ت. از همه مهمتر آموزش و پرورش کارکرد فرهنگی دارد؛ 
ش��خصیت سازی، هویت سازی، الگو دهی سبک زندگی، درک ارزش 
ها و اخلاقیات، شناخت فرهنگ و تمدن زبان فارسی و معرفت جویی 

از کارکردهای فرهنگی این نهاد است.
وی اف��زود: آم��وزش و پرورش کارکرد اقتصادی نی��ز دارد و الگوی 
مصرف، س��بک زندگی، پرهیز از اس��راف و  داشتن سلامت اقتصادی 
از کارکرده��ای اقتصادی اس��ت و در نهایت آم��وزش و پرورش نهاد 
سوادآموزی در ایران زمین است؛ سواد خلاقیت، پرسشگری، صبوری، 
گفت وگو، مشارکت جویی، سواد فرهنگی، سیاسی.  آموزش و پرورش 
نهاد مهارت آموزی اس��ت؛ مهارت کارجمعی، نوش��تن، انتقادگری و 
انتق��اد پذیری، ورزش، تغذیه س��الم، تفکر، صب��وری و کار با فضای 

مجازی.
رئیس کمیته ملی المپیک تاکی��د کرد: آموزش و پرورش هم ریل 
توس��عه اس��ت هم ماشین توسعه و هم هدف توس��عه است. وضعیت 
ام��روز کش��ور ما محصول عملک��رد آموزش و پ��رورش در دهه های 
گذش��ته اس��ت و عملکرد امروز آموزش و پرورش آینده کشور را رقم 

خواهد زد.

صالحی امیری: 
توسعه ورزش همگانی و قهرمانی از آموزش و پرورش آغاز می شود

 پیشکس�وت فوتبال در مورد اتفاقات و حواشی اخیر مسابقات 
لیگ برتر صحبت کرد.

به گزارش ایلنا و به نقل از پایگاه خبری تحلیلی رادیو گفت وگو؛ بهنام 
ابوالقاس��م پور با حضور در برنامه ورزش بدون ویرایش درباره قراردادهای 
ورزش��ی گفت: در چند سال گذش��ته از مدیرانی استفاده کرده ایم که به 
واسطه روابط وارد ورزش شده اند و افرادی بوده اند که بازنشسته ارگان های 
دیگر بوده اند و با فش��ار نماینده مجلس یا وزیر یا مس��ئولان دیگر به کار 
گمارده ش��ده اند. این افراد از تخصص لازم برخ��وردار نبوده اند و تنها به 

دنبال منافع شخصی خود بوده اند.
وی افزود: حضور افرادی که به مس��ائل حقوقی ورزش مس��لط باشند 
اهمیت زیادی دارد و می تواند از آس��یب ها و خسارات مالی فوتبال ایران 

بکاهد.
این بازیکن س��ابق فوتبال از عملکرد ضعیف دستگاه های نظارتی انتقاد 
کرد و گفت: افراد تحصیل کرده ورزشی داریم اما دلالان اجازه ورود این 
افراد به حوزه های تصمیم گیری و مشورت با مدیران را نمی دهند چرا که 

در صورت ورود افراد متخصص منافعشان به خطر می افتد.
ابوالقاس��م پور در واکنش به گفته مج��ری رادیو گفت وگو مبنی بر این 
که بس��یاری از فوتبالیست های سابق در فرآیتد عقد قراردادها و دلالی ها 

نفوذ دارند و مدیران باشگاه به دلیل وجه و محبوبیت این افراد، مماشات 
می کنند، اظهار کرد: این موضوع کاملا درست است و متاسفانه ما شاهد 

آن هستیم چرا که با این مسائل به صورت قانون مند برخورد نمی شود.
وی به درگیری بازیکنان دو تیم اس��تقلال و پرس��پولیس در شهرآورد 
آخر اشاره کرد و گفت: در باشگاه های بزرگی مانند رئال مادرید و بارسلونا 
ه��م کری خوان��دن وجود دارد اما چون در ایران برخورد مناس��ب وجود 
ندارد و بازیکنانی که مرتکب خطا و اش��تباه می ش��وند به درستی تنبیه 
نمی شوند، درس عبرتی برای دیگران نیست و دوباره شاهد تکرار اتفاقات 

تلخ هستیم.
ابوالقاس��م پور ادامه داد: زمانی که صدا وسیما یک فرد دلال و بی سواد 
را به عنوان کارش��ناس دعوت می کند، اگر دس��تگاه های نظارتی برخورد 

شدیدی انجام دهند، قطعا این معضل کاهش پیدا می کند.
وی در خاتمه تاکید کرد: باید وضعیت ایجنت ها را س��اماندهی کنیم تا 
از حالت دلالی خارج شوند و به صورت مفید در کنار مدیران قرار بگیرند 
و موجب افزایش راندمان باش��گاه شوند. همچنین آموزش برای مدیران، 

یک اصل بسیار مهم است که باید مورد توجه قرار بگیرد.

ابوالقاسم پور: دلالان اجازه ورود متخصصین به ورزش را نمی دهند

اماکن ورزشی کشور از ۴۰ هزار به ۶۱ هزار مورد رسیده است
سلطانی فر: 


